
K bodu 12) v diskusi bylo hovoieno o nutn6m ziizeni retard6r0 a rozsviceni
vdnodniho stromu.

K bodu 13) pan starosta piednesl ndvrh usneseni.

Viech pdt zastupitehi souhlasilo

K bodu 14) vzhledem k tomu , ie jedniini obsahovalo dost bodi , starosta
poddkoval viem pfitomnim a ve 20,15 hod zasedSniukondil.

Ve Stinavd 10.17.2022

Zapsal: Pavel Bok0vka

Ov6iovatel6: Petr Kupka Lucie Bokrjvkovii


